
Z A P I S N I K 

12. seje Sveta zavoda, ki je bila v ponedeljek, 2. 10. 2023,  

ob 18.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Manja Ostrelič, Ksenija Satler Kovačič, Brigita Tošić, Suzana Bogovič, Sonja Volk, 
Andraž Zaplotnik, Jure Žlak, ravnateljica Vesna Bogovič in predsednica Sveta zavoda Lucija 
Kevo. 
 
Opravičeno odsotni: Vanja Veselič, Andrej Avšič in Jernej Vokalič. 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 11. redne seje 
3. Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta, Vzgojnega načrta ter     

Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2022/23 
4. Letni delovni načrt in Vzgojni načrt za šolsko leto 2023/24, Pravila šolskega reda in 

Hišni red 
5. Nadstandardne in druge zaposlitve v šoli 
6. Cenik in tržna dejavnost 
7. Sanacija šole 
8. Razno  

 
 
K 1. in 2. točki 

Predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila in ugotovila sklepčnost 

(od enajstih je prisotnih 8 članov) in prebrala dnevni red. Člani so zapisnik prejeli po elektronski 

pošti. Dodala je, da smo v šoli izvedli nadomestne volitve, kajti članica Tjaša Šlibar ni več 

zaposlena pri nas. Nadomestnega člana, Andraža Zaplotnika, so soglasno izvolili vsi prisotni na 

volitvah. Njegov mandat traja za obdobje od septembra 2023 do novembra 2024. Odprla je 

razpravo glede dnevnega reda in zapisnikov, pripomb ni bilo.  

Sklep: Predlagan dnevni red, zapisnik in novega člana, Andraža Zaplotnika, so člani Sveta 

zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 3. točki 

Ravnateljica je predstavila vse dokumente, ki so jih člani prejeli po elektronski pošti. 

Predsednica Lucija Kevo je nato predala v razpravo. Pripomb ni bilo, zato je člane pozvala h 

glasovanju. 

Poročilo o uresničevanju LDN, vzgojnega načrta ter samoevalvacijskega poročila za šolsko leto 

2022/23 so priloga 1 tega zapisnika. 



Sklep: Poročilo o uresničitvi Letnega delovnega načrta, Vzgojnega načrta ter 

Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2022/23 so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z 

dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

 

K 4. točki 

Dokumente, in sicer Letni delovni načrt 2023/24, Vzgoji načrt 2023/24, Pravila šolskega reda 

in Hišni red, so člani Sveta zavoda prejeli v gradivu. Ravnateljica je dodala nekaj povzetkov: 

šolo obiskuje 209 otrok, v vrtcu jih je 98, do spomladi bo 108. Imamo 28 učiteljev, 17 

zaposlenih v vrtcu in 16 tehnično-administrativnih zaposlenih delavcev. Letni delovni načrt je 

bogat, veliko storitev sodi v nadstandard, o katerem so razredniki govorili na roditeljskih 

sestankih. Vse je povezano s financami, zato se trudimo in zagotavljamo udeležbo tudi socialno 

ogroženim. Opredelili smo urnik, delo z nadarjenimi, delo z učenci s posebnimi potrebami, šole 

v naravi, dneve dejavnosti, projekte, interesne dejavnosti. Predsednica Lucija Kevo je 

dokumente predala v razpravo. Pripomb ni bilo, zato je člane pozvala h glasovanju. 

Vsa poročila so priloga 2 tega zapisnika. 

Sklep: Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24 in vzgoji načrt 2023/24 ter Pravila šolskega 

reda in Hišni red so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

 

K 5. točki 

Ravnateljica je povedala, da ima šola dva financerja, ministrstvo in občino, del sredstev 

prispevajo starši, del pridobimo iz naslova prodaje kosil zunanjim odjemalcev in zaposlenim, 

del od prevoza otrok v šolo iz vasi Osredek, občina Kozje – lastna sredstva. Lastna sredstva se 

delno porabijo za financiranje nadstandardnih zaposlitev. V šolskem letu 2023/24 imamo: 

 pomočnico kuharice - 10 % kot tržna dejavnost za učitelje in upokojence, 

 voznika - 5 % za prevoz otrok iz Osredka v občini Kozje, 

 ravnateljica - 1 šolska ura pouka na teden v 7. razredu kot povečan obseg. 

Sklep: nadstandardne zaposlitve in povečan obseg ravnateljice so člani Sveta zavoda 

soglasno potrdili z dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 6. točki 

Zaradi povišanja cen živil smo zopet preračunavali cene prehrane in prišli do zaključka, da 

dvignemo cene kosil. Ceno najema telovadnice določi občina in tukaj nimamo vpliva. Ker 

imamo nov kombi, smo povečali tudi najem. 5. razredu bo ob zimski šoli v naravi izposoja 

opreme (smuči, pancerji, čelada) tudi obračunana.  

 

Ksenija Satler Kovačič je povedala, da njena hčerka noče več jesti v šoli - niti kosila, niti malice. 

Položnico je treba poravnati, otroci so pa lačni. Ravnateljica odgovarja, da imamo novo 

organizatorko prehrane, zato je jedilnik precej drugačen kot pred leti. Opažamo, da vrtec, 

učenci 1. in 2. razreda jedo lepo, od tretjega razreda naprej pa začenjajo biti izbirčni, zgledujejo 



se drug po drugem. Zavedamo se, da nimajo vsi otroci naročenega kosila, jedo samo malico in 

če jim ni všeč, so do 15. ure lačni.  Prav danes, 2. 10. 2023 smo uvedli spremembo: 

samopostrežno malico. Vsak otrok ima na izbiro 2 malici, vzame si, kar ima raje in koliko lahko 

poje. Želimo si, da bi bilo čim manj odpada hrane. 

Cenik je priloga 4 tega zapisnika. 

Sklep: člani Sveta zavoda so potrdili nov cenik, ki začne veljati s 1. 9. 2023, z dvigom rok (8 

prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 7. točki 

Ravnateljica je povedala, da se sanacija po županovih besedah prestavlja vsaj na leto 2025. 

Pritiskamo nanj s pomočjo občinskih svetnikov. Junija 2023 smo jih seznanili s stanjem na šoli: 

zastarela kanalizacija, vlaga v učilnici,  julijske poplave ob neurju s točo, voda v učilnicah, v 

zbornici, ogrevanje, zastareli radiatorji,…  Strošek sanacije je ovrednoten na 10 mio €, ki pa jih 

občina brez državne pomoči ne more zagotoviti. Nataša Sagernik je s skupino staršev dala 

pobudo, ki bi se naslovila na inšpektorat in jih pozvala, naj pridejo še sami pogledat, v kakšnem 

stanju je šola. Svet staršev je na svoji seji, ki je bila 28. 9. 2023, podal mnenje, da pobude na 

inšpektorat vseeno ne bi vložili. 

 

K 8. točki 

Ravnateljica je dodala, da bo po vsej verjetnosti v zimskem času potrebno narediti novo sejo 

glede rebalansa, zato prosi za udeležbo. 

 

Predsednica Lucija Kevo je prisotne povabila k podaji mnenj in dodatni razpravi. Ker ni bilo 

razprave, se je zahvalila članom za sodelovanje ter zaključila sejo ob 18.50. 

 

Datum: 4. 10. 2023 

Številka: 900-9/2023-2 

 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


